
rl O rl ' 7 &

Agata Wilczek 

Radna Rady Miejskiej

w p ł y n ę ł o

DNIA:

dz.

2021 - 01-  1 9

jol  £
Interpelacja

Konstancin-Jeziorna, dn. 18.01.2021 r

■MM

RR/1 090005
2021.01-16 1243 21 

2021-01-16 
Urząd Miasta i <3miny konalar.cir.-JezlorrtA

Pan Kazimierz Jańczuk

Burmistrz Gminy Konstancin- Jeziorna

Szanowny Panie Burmistrzu,

Mieszkańcy naszej gminy z dnia na dzień zostali pozbawieni autobusu L, z którego korzystali.

Linia zastępcza, która została zaproponowana nie dociera do wszystkich sołectw na terenie naszej 
gminy. Miejscowości Opacz, Ciszyca, Dębówka zostały pozbawione zupełnie autobusu, natomiast w 
innych sołectwach i mieście ich częstotliwość jest nie wystarczająca.

Proszę o objęcie komunikacją ww. sołectw najszybszym terminie.

Z poważaniem 

Agata Wilczek


